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VOETBAL | 

'HSV Escamp, met de kleuren wit en 

blauw'  

door Wim de Lange  

DEN HAAG | De leden van de voetbalverenigingen LENS en PEC Den Haag zijn 
unaniem akkoord gegaan met de voorgestelde samensmelting van beide clubs. 
De nieuwe fusieclub heet de 'HSV Escamp' en zal actief zijn op het huidige 
complex van LENS aan de Hengelolaan. "En in het wit en blauw, bij toeval de 
kleuren die de beide verenigingen nu ook uitdragen", zegt LENS-voorzitter Rob 
Vergeer. 

Sentimenten omtrent de naamswijziging bij vooral degenen, die al jarenlang lid zijn 
van LENS, waren er nauwelijks. Vergeer: "Sommigen zeiden aanvankelijk hun 
twijfels daarover te hebben. Maar na ons verhaal te hebben aangehoord werd er toch 
geconcludeerd dat dit een goede keuze is. Nou is het wel zo dat wij al enkele jaren 
bezig zijn met de toekomst. Dus echt verrast waren onze leden toch ook weer niet." 
Het is, zoals bekend, de bedoeling dat HSV Escamp in de nabije toekomst meer is 
dan een voetbalclub. Als het aan Vergeer ligt, dan ontstaat er een multifunctionele 
vereniging in de zuidwest-hoek van Den Haag. Er zijn, volgens Vergeer, ook al wat 
contacten met niet-voetbalclubs, maar omdat deze nog erg prematuur zijn wil de 
LENS-voorzitter daarover op dit moment geen nadere mededelingen doen. Wél 
interesse om zich straks aan te sluiten heeft de American footballclub The Hague 
Royals. 

Werkgroepen 

Vergeer: "Overigens is het uitgesloten dat nieuwe verenigingen zich al in het komend 
seizoen bij ons kunnen aansluiten. Voorlopig smelten dus LENS en PEC Den Haag 
samen tot HSV Escamp. Daarna, dus vanaf 2004-2005, is het pas mogelijk dat 
andere sportverenigingen zich bij ons kunnen aansluiten. " Er gaan nu diverse 
werkgroepen aan de slag om de fusie tussen LENS en PEC Den Haag nader 
gestalte te geven. Eind maart komen de leden van beide verenigingen wederom 
bijeen om een definitief besluit te nemen. "Ook hopen we binnenkort een afspraak te 
kunnen maken met wethouder Stolte. Want de gemeente zal in dit plan natuurlijk ook 
een belangrijke rol moeten gaan vertolken", aldus Vergeer. 

 


